
PROTOKÓŁ NR 17/2015 

 

Z OBRAD XVII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 30 WRZEŚNIA 2015 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej WPF na lata 2015-2022 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników sądowych na kadencję 2016-2019 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej inkasa podatku od 

nieruchomości , rolnego i leśnego  

7. Przyjęcie protokołu z XV i  XVI Sesji Rady Gminy Sochaczew 

8. Sprawy różne 

9. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy Sochaczew  

 

AD. 1 

Obrady XVII Sesji rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński 

W obradach wzięło udział 13 radnych , co stanowi quorum przy którym można obradować  

i podejmować uchwały  

 

AD. 2 

Pan Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad . 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 3 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w WPF  

 

Przewodniczący Rady Gminy  Pan Czesław Ćwikliński zwrócił się do radnych o zadawanie 

pytań. W związku z tym , ze pytań nie było radni przystąpili do głosowania. 

 

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVII/69/2015 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej WPF na lata 2015-2022  
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AD. 4 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 

 

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVII/70/2015 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 5 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił radnych o zgłaszanie 

kandydatów do Komisji Skrutacyjnej w celu przeprowadzenia głosowania  dotyczącego 

wyboru ławników.  

 

Do komisji skrutacyjnej zgłoszono :  

 

1. Panią Krajewską Magdalenę 

2. Panią Malik Agnieszkę  

3. Pana Nitek Grzegorza 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Przewodnicząca Zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników o przedstawienie informacji na temat zgłoszonych kandydatów na 

ławników . 

Przewodnicząca  zespołu poinformowała , że  Rada Gminy Sochaczew może wybrać dwóch 

ławników do Sądu Rejonowego w Sochaczewie spośród 3 zgłoszonych kandydatów   

    

1. Chojnacki Ireneusz 

2. Gerasik Grażyna 

3. Safulak Ilona 

 

Pani Dałkiewicz poinformowała , że kandydaci na ławników spełniają wymogi ustawy – 

prawo o ustroju sądów powszechnych   

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników 

sądowych i przedstawiła protokół z wyników wyboru . 

 

W wyniku głosowania na ławników sądowych wybrano :  

1. Pana Chojnackiego Ireneusza 

2. Panią Gerasik Grażynę  

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o  przedstawienie projektu uchwały w sprawie  

wyboru ławników sądowych  

 

- w głosowaniu nad przedstawionym projektem uchwały wzięło udział 13 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  
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WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XVII/71/2015 w sprawie 

wyboru ławników sądowych do Sądu Rejonowego w  Sochaczewie  

 

AD. 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Barbarę Sadowską  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej inkasa podatku od 

nieruchomości , rolnego i leśnego  

 

Pani Sadowska przedstawiła projekt uchwały i wyjaśniła , że w związku powołaniem nowego 

sołectwa trzeba wyznaczyć inkasenta do zbierania podatku . 

 

- w głosowaniu wzięło udział 13 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XVII/72/2015 w sprawie 

zmiany uchwały dotyczącej inkasa podatku od n nieruchomości , rolnego i leśnego  

 

AD. 7 

 

Protokół z XV i XVI Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 8 

 

W sprawach różnych głos zabrali : 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił informację na temat zadań 

omawianych na Radzie Społecznej ZOZ 

 

Pani Błażejewska Ewa zaproponowała, aby opłatę za śmieci  zbierali sołtysi, poprosiła  

o wykonanie oświetlenia na Kaźmierowie  

 

Pani Offerczak Józefa podziękowała za wykonanie asfaltu na Rozlazłowie i Altance 

 

Pani Agnieszka Offerczak-Ciura stwierdziła , że firma bardzo ładnie wykonała zaplanowany 

odcinek drogi . Podziękowała Panu Ćwiklińskiemu za bardzo ładnie wykonany rozjazd 

 

Pani Blanka Krzemińska zapytała się jak wygląda sprawa przejęcia działek w Bielicach od 

Agencji, bo mieszkańcy chcą zrobić tam plac zabaw 

 

Pani Górecka Hanna poprosiła o wykonanie oświetlenia na Lubiejewie, bo na jednej części 

wsi światło jest , a na drugiej nie ma i przez to wieś jest podzielona i jest niezgoda  

 

Pan Siejka poprosił o wycięcie krzaków przy drodze od krzyżówek w kierunku Młodzieszyna, 

bo trudno jest iść poboczem  
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Pan Murawski zgłosił potrzebę ustawienia koszy  na śmieci przy Alei Kasztanowej, bo tam 

spacerują ludzie  

 

Pan Wojda poinformował, że od szkoły w Kątach do  jego zabudowań nie ma poboczy  

 

Pani maciejska Elżbieta zapytała, czy jest w gminie lub powiecie jakaś komisja , która 

mogłaby oszacować szkody wyrządzane przez dziki, bo potrzebne są protokoły, aby Agencja 

Rolna wypłaciła odszkodowanie. 

 

Pan Paweł Gałaj poinformował, że jest członkiem Koła Łowieckiego i tam można zgłaszać do 

oszacowania szkody wyrządzone przez dziki . 

 

Odpowiedzi na pytania udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- oświetlenie na Lubiejewie, czy Kaźmierowie będzie wykonywane, ale w ciągu jednego roku 

nie uda się oświetlić całej wsi. Obecnie w gminie jest 35 sołectw i nie ma takiej możliwości 

aby w ciągu jednego roku przeznaczyć tak duże środki, aby zrobić oświetlenie na całej wsi 

bądź wyasfaltować wszystkie drogi na wsi, bo w ten sposób w każdym sołectwie jakieś 

inwestycje realizowane byłyby raz na 35 lat. 

Działki na Bielicach zostaną przejęte, krzaki przy drodze trzeba wyciąć. Z wykonawcą  drogi 

na Kątach rozmawialiśmy, aby jak najszybciej przystąpił do zasypywania poboczy przy 

drodze . 

 

Pan Przewodniczący rady Gminy stwierdził, ze gmina Sochaczew jest najbardziej oświetlona 

gminą w woj. mazowieckim i jeśli ktoś mówi, że dojazd do jakiejś posesji nie jest oświetlony, 

to jest to przegięcie  

 

AD. 9 

 

Obrady XVII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 11.30 

 

 

 

     Protokółowała                                                                                        Przewodniczący  

                                                                                                          Rady Gminy Sochaczew 

Wiesława Dałkiewicz 

                                                                                                                Czesław Ćwikliński 

 

   

  


